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ZAPISNIK 
  
sa 6. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 20.11.2017. godine (ponedjeljak) u 
Gradskoj palači Grada Pule, Forum 1 
 
 Sjednicu je u  10,00   sati otvorio VALTER DRANDIĆ, predsjednik Skupštine Istarske 

županije ( IDS-HNS-ISU-IP-HSLS-ZELENI), koji je  sjednici i  predsjedavao. 

 Pozdravlja sve prisutne vijećnice i vijećnike, Župana sa zamjenikom i zamjenicama, 
sve  ostale prisutne pročelnike i suradnike u Istarskoj županiji, rektora Sveučilišta 
«Jurje Dobrila» u Puli prof. dr.sc. Alfia Barbieria, direktor Kaštijuna d.o.o., gospodina 
Darka Višnjića, predstavnike  sredstava javnog informiranja. 

 Predsjednik Valter Drandić, naglašava  da je sjednica SIŽ sazvana s jednom točkom 
dnevnog reda, izvanredno, jer su se pomaknuli  neki rokovi u  vezi  vrlo značajnih 
projekata, koji su  vezani za daljnji razvoj pulskog sveučilišta «Jurja Dobrile». Bilo je 
planirano da ta točka bude redovna točka na sjednici Skupštine Istarske županije 
27.11.2017. godine, međutim, kako su  neki krajnji rokovi 26.11.2017 godine  odlučio 
je da sazove sjednicu s jednom točkom dnevnog  reda.  

 Zahvaljuje svim klubovima vijećnika koji su pristali na to. Misli da je to izuzetno važno 
i značajno za daljnji razvoj Sveučilišta, cijele Istre i šire za  Republiku Hrvatsku. 

PRISUTNI – ODSUTNI: 

R. b  VIJEĆNIK 
 

LISTA PRIMJEDBE 

    

1. Valter Drandić IDS – HNS – ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

2. Eliana Barbo IDS – HNS – ISU-PIP – HSLS – Zeleni od4. 

3. Zvonko Liović IDS – HNS – ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

4. Cinzia Počeko Kranjec IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

5. Eleonora Kotiga Vaš IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

6. Vili Rosanda IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

7. Marija Kadoić Balaško IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

8.  Tedi Chiavalon IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni Odsutan 

9. Suzana Ladavac IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

10. Nevia Poropat IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni Odsutna (O)  

11. Josip-Anton Rupnik IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

12. Vedrana Gregorović Hrvatin IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

13. Petar Macura IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

14.  Vladimir Buršić IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

15. Zdenko Pliško IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

16. Jasna Bolić IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

17. Miloš Bajić IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

18. Tamara Brussich IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

19. Frančesko Andreja IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

20.  Bruno Stermotić IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

21. Sandro Jurman IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni Odsutan (O) 

22. Robert Velenik IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni Odsutan (O) 

23. Irena Peruško IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

24. Boris Rogić IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

25. Davor Komar IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

26. Vanda Poropat IDS – HNS - ISU-PIP – HSLS – Zeleni  

27. Marino Baldini SDP – HSU - SDSS  

28. Ljerka Peruško SDP – HSU - SDSS  

29. Radovan Cvek SDP – HSU - SDSS  



3 

 

 
  
OSTALI PRISUTNI : 
Mr. sc VALTER FLEGO, župan Istarske  županije 
GIUSEPPINA RAJKO, zamjenica  Župana IŽ, 
SANDRA ĆALIĆ KUHAR, zamjenica Župana IŽ 
FABRIZIO RADIN, zamjenik Župana IŽ,  
VALERIO DRANDIĆ,  pročelnik Upravnog odjela za talijansku nacionalnu zajednicu i  druge 

etničke manjine IŽ,  
VESNA IVANČIĆ, tajnica  Skupštine  Istarske  županije 
MELITA FERENČIĆ,  pomoćnica  tajnice  Skupštine Istarske  županije 
IVAN KLARIĆ, voditelj zapisnika, 
SLAVICA BENČIĆ KIRAC, Upravni odjel za  financije i proračun IŽ, 
JOSIP ZIDARIĆ,  pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj IŽ, 
LORENA BRGIĆ, mr. sc., v.d. pročelnice za  gospodarstvo IŽ, 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu , šumarstvo, lovstvo, 

ribarstvo i vodoprivredu IŽ , 
VESNA PAVLETIĆ, v.d. po ovlaštenju Župana, pročelnica Upravnog odjela za 

decentralizaciju, lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu, prostorno uređenje i 
gradnju IŽ, 

SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za  zdravstvo i socijalnu  skrb IŽ, 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik  Upravnog odjela za kulturu  IŽ 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za turizam IŽ, 
PATRICIA PERCAN, pročelnica Upravnog odjela za  obrazovanje, sport i  tehničku kulturu  

Istarske  županije,  
PATRIZIA BOSICH, pročelnica  Upravnog odjela za međunarodnu suradnju i  europske 

integracije IŽ, 
DUŠKO KIŠBERI, šef Kabineta Župana  Istarske  županije, 
DAVOR DEBELJUH, mr.sc. Služba za reviziju IŽ, 
MARGARETA STIPANČIĆ, pročelnica Službe za  javnu  nabavu IŽ. 
ALFIO BARBIERI,   rektor Sveručilišta «Jurja Dobrile», Pula, 
DARKO VIŠJIĆ, predsjednik Uprave JTP Kaštijun d.o.o. Pula 
 
 Za sjednicu je  predložena samo jedna točku dnevnog reda - Prijedlog Odluke o 
sklapanju ugovora o osnivanju prava građenja na k.č. br. 6207/1 k.o. Pula vezano uz pulsko 
sveučilište. 
 Nakon toga je prema  dogovoru prezentacija sustava za zbrinjavanje otpada Kaštijun, 
a iza toga se autobusom ide u obilazak postrojenja Kaštjuna gdje će se nakon svega moći 

30. dr.sc. Sanja Radolović SDP – HSU - SDSS  

31. Milio Bulić SDP – HSU - SDSS  

32. Silvano Hrelja SDP – HSU - SDSS  

33. Goran Subotić SDP – HSU - SDSS  

34. Mirjana Galo SDP – HSU - SDSS  

35. Ilirijana Croata Medur HDZ ( od 5. sjednice)  

36. Jurica Šiljeg HDZ Odsutan 

37. Mr.sc. Tatjana Tomaić HDZ  

38. dr.sc. Dubravko Marković HDZ  

39. Aleksa Vale HDZ  

40. Damir Grünbaum Živi zid  

41. Damir Prodan Živi zid  

42. Gordana Čakić Živi zid  

43. dr.sc. Tea Golja MOST NL  

44. Ladislav Turčinović MOST NL Odsutan (O) 

45. Divna Radolović Rosanda MOST NL  
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direktno upoznati na licu mjesta i postaviti određena pitanja. Prije  toga na  prezentaciji čuti 
će se  osnovni ekonomski i  tehnički pokazatelji i  podaci, dogovoriti za eventualni daljnji rad 
po ovom pitanju.  
 Vijećnici su za sjednicu dobili prijedlog dnevnog reda, na  koji nije bilo nikakvih 
predloženih izmjena i dopuna, pa PREDSJEDNIK daje prijedlog dnevnog reda na glasanje, 
te nakon glasanja utvrđuje da je za 6. sjednicu Skupštine Istarske županije usvojen slijedeći 
 
     DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog Odluke o sklapanju ugovora o osnivanju prava građenja na k.č. br. 
6207/1 k.o. Pula 

 
    ORDINE DEL GIORNO 
 

1. Proposta di Delibera sulla stipulazione del contratto sull'istituzione del diritto a 
edificare sulla particella cat. n. 6207/1 C.C. Pola 

 
 AD - 1 Prijedlog Odluke o sklapanju ugovora o osnivanju prava 
            građenja na k.č. br. 6207/1 k.o. Pula 

  
 U naravi se radi o Mornaričkoj bolnici u  Puli. 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske županije Valter Flego. 
 Kraće uvodno obrazloženje je dao ŽUPAN IŽ, Valter Flego, a širu prezentaciju cijelog 
projekta radi  upoznavanja zbog čega se to radi i koji su  daljnji planovi za razvoj  Sveučilišta 
je dala Sandra Čakić Kuhar, zamjenica Župana Istarske županije, koja je odgovorna za ovu 
vrstu projekata. 
  
 VALTER FLEGO, Župan IŽ, zahvaljuje što je organizirano i prihvaćeno održavanje 
sjednice sa dvije važne točke, o jednoj o kojoj će se razgovarati i odlučivati, o drugoj 
razgovarati i nakon toga posjetiti Kaštijun. 
 
 Na samom početku zahvaljuje se  svojoj zamjenici, gospođi Sandri Ćakić Kuhar, koja 
je zbilja četiri, pet mjeseci, koliko imamo čast obnašati ovu funkciju, vrlo odgovorno i 
sustavno pristupila donošenju prijedloga buduće namjene  Mornaričke bolnice u Puli. 
 
  Predložena  Odluka nije donesena od oka, otprilike, već prije svega na temelju 
struke, koja je radila u dva dijela. U ekonomskom dijelu struka je obradili ekonomsku analizu, 
u arhitektonskom  dijelu struka je odradila projektiranja, odnosno buduću namjenu 
Mornaričke bolnice.  
  Ekonomska i arhitektonska struka su se uskladile i danas imamo prijedlog, kojeg 
čista srca stavljamo  pred vas, koji ide ka tome da donesemo  jednu vrlo važnu razvojnu 
odluku, ne samo za Pulu, ne samo a Puljštinu, za Sveučilište, nego za cijelu Istru, pa i puno 
šire.  
 Govori se o tome  da želimo  kada nova bolnica  bude funkcionirala i kada budu 
prostori današnje naše Mornaričke bolnice ostali prazni, da dio Mornaričke današnje bolnice, 
odnosno zgrada, to jest infrastrukture, prepusti se našem Sveučilištu, budući da  upravo  
razvojne mogućnosti, novi smjerovi, novi programi našeg Sveučilišta, zahtijevaju takve 
prostorne i funkcionalne prostore. 
   Europa itekako prepoznaje (za razliku od neke druge društvene infrastrukture , 
vrtića,  vatrogasnih domova, domova za starije i nemoćne, gdje smo u  našim operativnim 
programima, Europa ne prepoznaje u smislu financiranja ovakvih projekata) stavljanja u 
funkciju bivše vojne imovine, što prije današnjeg dana bolnica je mornarička. Vjerujem da će 
naše Sveučilište tu mogućnost pretvoriti u zbilju, odnosno da će naši stručni ljudi Sveučilišta 
itekako ovo povjerenje, mogućnost i  šansu, koju  vjerujem da vi, poštovane vijećnice i 
vijećnici, ćete im dati, da će oni to znati opravdati. 
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 Za sam kraj, veselim se jednoj takvoj odluci. Pozdravljam jednoglasnu odluku Odbora 
za društvene djelatnosti, koju je u petak donio jednoglasnu odluku  da se podržava naš 
prijedlog, ali i  podsjećam, na članak gdje je unutar 5 godina od stupanja u  posjed, ako vi to 
tako odlučite,  a vjerujem da hoćete, sveučilišni prostor današnje Mornaričke bolnice, treba 
staviti u  funkciju, ako ne, što bi rekli pravnici, koristimo institut nazad kupnje, iako tu  nema 
kupnje,  prodaje, otuđenja, jer se ne priča o ničemu, nego o pravu gradnje, mi u našoj bolnici 
to ne čistimo, ne otuđujemo, nego ostaje u knjigovodstvenom pojmu Istarske županije, a 
dajemo kao i na sve ono što smo dali u  Zagrebačkoj ulici proteklih godina našem Sveučilištu 
pravo gradnje. 
 Hvala svima koji su sudjelovali u  jednoj tako važnoj razvojnoj odluci. I još jednom 
hvala Sandra, prije svega tebi, i tvojim suradnicima na velikom trudu i na stručnosti koju ste 
pokazali.       
 
 PREDSJEDNIK, zahvaljuje se Županu i daje riječ Sandri Ćakić Kuhar. 
 
 SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, zahvaljuje u svoje im Županu na uvodnim  riječima. 
 U nastavku naglašava da se govori o kompleksu Mornaričke bolnice u Puli i vjeruje 
da je prostor svima poznat, koji  ustvari obuhvaća 4,5 hektara ukupno. 
 Proces same prenamjene Mornaričke bolnice u Puli započeo je, kako je Župan rekao 
već i ranije. Poznato je da će krajem 2018. godine ovaj prostor biti oslobođen obzirom da će 
u funkciju stupiti Opća bolnica u Puli i ovaj prostor će defakto tim momentom ostati prazan. 
  Predsjednik Skupštine je isto tako naglasio zbog čega imamo ovu malo izvanrednu 
situaciju oko rokova. Radi se o tome da u  godišnjem kalendaru  raspisivanja javnih poziva 
Ministarstva znanosti bilo je objavljeno da  će javni poziv biti objavljen 19.012.2017. godine. 
Međutim, iz nekog razloga Ministarstvo je odlučilo za ovaj poziv imati i prednatječaj, a taj 
prednatječaj završava 26.011.2017. godine. 
 Kada smo razmišljali  o mogućnostima prenamijene ovog  velikog i vrijednog 
kompleksa generalno smo imali dvije mogućnosti. S jedne strane ovaj kompleks može se 
iskoristiti za tržišne  namijene, a s druge strane za javne potrebe.  
 Ono na čemu smo temeljili našu odluku i naš prijedlog, odnosno buduće namjene bilo 
je zadovoljavanje javnih  potreba. Moram isto tako istaknuti da je ovaj prostor kolokvijalno 
rečeno pod zaštitom Konzervatora. Intervencije na samoj zgradi moraju biti obavljene po 
načelima koje zahtjeva Konzervatorska tvrtka.  
 Kada se radi o istaknutim potrebama zajednice u ovom djelu su se nekako 
iskristalizirale dvije potrebe. S jedne strane to je potreba Sveučilišta za novim prostornim  
kapacitetima, a s druge strane to je  potreba institucionalnog  smještaja  starijih i nemoćnih 
osoba, posebno u Puli. Znate da  su liste čekanja na postojeće institucionalne kapacitete u 
Puli vrlo velike i postoji ta potreba.  Između tih dviju iskazanih potreba mi smo trebali pronaći 
nekakav prijedlog rješenja koji će biti najviše optimalan. 
 Podloga za ovaj prijedlog, kako je Župan rekao, su dvije studije, jedna koja se odnosi 
na same prostorne uvjete, a druga studija koja se odnosi na ekonomske pokazatelje. 
 Poznato vam je da ovako  ( kako je na slici) izgleda ovaj osnovni model, to je soba 
kakva je  prvobitno bila projektirana u funkciji za potrebe vojne bolnice Austrougarske 
monarhije. U nekakvom kasnijem periodu te su sobe po pola pregradnim zidovima 
pregrađene, a ono što je posebnost, rekla bih  mana ovog prostora, je vrlo  mali prozor. 
Vidite da su ovdje oni  prozori, vihori, podijeljeni na pola i na taj način su se od jedne sobe 
dobile dvije sobe koje imaju  relativno malo osvjetljenje. 
 Kada govorimo o prostornom rješenju  za potrebe Sveučilišta, vidite da se ovaj 
osnovni modul relativno jednostavno može prenamijeniti u jednu predavaonicu u koju bi 
moglo stati 80 studenata ili baš za prostor jedne vježbaonice za 18 studenata, uz svu 
potrebnu opremu.  
 Ili treća mogućnost,  na nekim mjestima je postavljanje ovako velike dvorane, u kojoj 
bi moglo biti smješteno 220 studenata. U prostoru to izgleda ovako (Pokazuje sliku). Ovo su 
ove manje predavaonice, a na  ovim rubnim dijelovima i u sredini gdje to prostorni uvjeti 
omogućavaju, mogle bi se postaviti  velike predavaonice za 220  studenata. 
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 Kada pak govorimo o prostornom rješenju za  Dom za starije i nemoćne isti ovaj 
modul kakav je  sada mogao bi se pretvoriti u jednokrevetnu sobu, koja bi bila duga, jako  
duga i uska, sa pola prozora ili pak iste takve dvokrevetne  sobe  ili nekakvi eventualno 
apartmani.  
 U prostoru kada bismo ovakav tip sobe primijenili na cijeli prostor to bi izgledalo 
ovako (Pokazuje sliku). Vidite da se  radi o vrlo razvedenom objektu, o objektu koji je prilično 
težak za funkcioniranje za starije osobe. Starije osobe trebaju nekakve kompaktne prostore 
uz te prostore kod kojih neće biti ovako velika širina, trebaju svijetle sobe sa velikim brojem 
sanitarnih čvorova što je u ovakvom tipu objekta jako teško postići.  
 Treći prijedlog je nekakve mješovite namjene. 
 U prostornom  dijelu jednostavno je bilo za zaključiti da objekt je  poprilično ne 
uvjetan za smještaj starijih  osoba.  
 Što se tiče iskazanih interesa za korištenjem prostorom, iskazalo je Sveučilište «Jurja 
Dobrile». Oni su istaknuli da za njihove potrebe, kako  sadašnje, ali isto tako i  potrebe 
širenja sveučilišta, ovaj bi prostor itekako bilo dobro privesti namjeni i za to su isto iskazali da 
imaju osigurane izvore financiranja, uglavnom su to Europski fondovi.  
 Što se tiče  iskaza Doma za starije osobe «Alfredo Štiglić» u svom očitovanju oni su 
jasno  naveli da je njihov prioritet proširenje postojećih kapaciteta na lokaciji Mažuranićeva i 
Krležina, a da bi  adaptacija ovog prostora koji je ne uvjetan za potrebe starijih osoba, bila 
preskupa i  neekonomična varijanta.  
  Kada se govori o prostoru Mornaričke bolnice po jednom korisniku ovdje otpada 61 
m2 prostora. Riječ je o doista  velikom broju kvadrata u odnosu na slične ustanove. 
Komparirani su Dom Rovinj, Alfredo Štiglć, te neki drugi domovi u  Hrvatskoj, kod kojih je 
prosjek 38 m2 po jednom korisniku. 
  Kada govorimo o samoj investiciji, onoj inicijalno prvoj, brojke su isto tako vrlo jasne. 
Kod Mornaričke bolnice radi se o iznosu od  preko 840.000,00 kuna po korisniku, dok je 
prosjek takvih investicija oko 450.000.00 kuna po korisniku. I ovdje isto tako jasno vidite da je 
riječ o  gotovo duplom iznosu inicijalne investicije. Ti iznosi su sve veći kada se govori o  
iznosu novčanog tijeka, odnosno kada se govori o tržištu. 
 Ono što je važno istaknuti zbog prostora Mornaričke bolnice i te same konfiguracije je 
i ulaganje u  održavanje. Kako se radio o jako  velikom prostoru, koji je toliko veći, odnosno 
koji je 29 m2 po korisniku veći od prosjeka takvih objekata, izdvajanje na godišnjoj razini, 
samo što se tiče održavanja , bilo bi preko 3,8 milijuna kuna veće u prostor Mornaričke 
bolnice. Ovaj izračun je isto tako vrlo jasan. 
 Kako smo  uvodno i naglasili, smatramo  da je  prostor Mornaričke bolnice adekvatan 
za  potrebe Sveučilišta, međutim, isto tako ne zaboravljamo na potrebe starijih osoba u 
zajednici na potrebu institucionalnog smještaja za starije i za te je potrebe osigurano 
proširenje institucionalnih kapaciteta za 98 mjesta. 
 Kada govorimo o konačnoj predloženoj prenamijeni ona izgleda ovako. Dakle, 
konačan prijedlog koji danas raspravljamo, kada se radi o ovom objektu, je da se za potrebe 
Sveučilišta odvoji, odnosno da se Sveučilištu da pravo građenja na dijelu koji je označen u 
katastarskom planu brojem 1. To je zgrada  bolnice i pripadajući okolni prostor.  
    Dio koji je označen rednim brojem 2 je dio u kojem je sa da smješteno ravnateljstvo 
bolnice i ovaj dio planira se u budućnosti da se da na opću upotrebu Općoj bolnici Pula. 
Posebno se tu misli na potrebe stambenog zbrinjavanja liječnika za čime je Opća bolnica 
Pula iskazala  veliki interes, a dio pod rednim brojem 3,  prostor na kojem se sada nalazi 
parkiralište ono će ostati u toj funkciji. 
 Župan je uvodno rekao da se ugovor kojim se ovaj prostor daje na upotrebi 
Sveučilištu, sklapa se pravo građenja na 50 godina, da je rok za dovršetak radova 5 godina, 
da Sveučilište po ovom prijedlogu može stupiti u  posjed 30 dana po iseljenju Opće bolnice 
Pula i da  u tom razdoblju od kada preuzmu ovaj prostor na upotrebu moraju na tom prostoru 
osigurati nadzor i zaštitu nekretnine, čisto da ne bi došlo do određenih neželjenih pojava u  
praznom objektu. 
 Dakle, kako ste  vidjeli u materijalima, Sveučilište je detaljno obrazložilo svoju potrebu 
za prostorom, a  isto tako buduću namjenu, koja se odnosi na jačanje istraživanja, na 
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transfer znanja između formiranja istraživačkih jedinica i predstavnika gospodarstva. Dakle, 
jače povezivanje sa gospodarstvom i naravno to je uvijek ulaganje u obrazovanje, koje u 
konačnici znači i razvoj cijele zajednice. 
 Sveučilište u  svojim dosadašnjim aktivnostima pokazalo je da je itekako sposobno 
objekte koji su im dani na prenamjenu staviti i u  funkciju. Poznato vam je da su zgrade na 
kojima su ostvarili pravo građenja  na području stare bolnice stavljene u funkciju i da 
funkcionira taj dio. 
 Ono što bih još naglasila su izvori financiranja.  
 U uvodu je Župan  rekao da se radi o financiranju putem Europskih sredstava. Jedan 
od tih natječaja na koje će Sveučilište upravo aplicirati, ukoliko dobijemo suglasnost na 
ovakvu jednu odluku, je natječaj Ministarstva znanosti i obrazovanja u iznosu od 55,8 
milijuna kuna, čiji rok ističe u nedjelju, a drugi  dio isto tako velik i vrijedan iznos je 
financiranje preko ITU mehanizma u vrijednosti  od 114.000.000,00 kuna.  
 U konačnici bi cijela ova investicija iznosila negdje oko 189.000.000,00 kuna i vidite 
da je prilično velik iznos  od tih sredstava otpada na financiranje iz Europskih sredstava.  
 Već smo više puta naglasili da ovakav jedan projekt  za zajednicu znači velik iskorak, 
da ima multiplicirajući učinak i na razvoj same zajednice, ne samo Sveučilišta kao pojedine 
institucije. Vjerujem da ćete se s time složiti i  da ćemo ovakvu jednu ovakvu predloženu 
Odluku donijeti svi zajedno. 
 Evo, toliko. Zahvaljujem. 
 
 PREDSJEDNIK,  zahvaljuje gospođi Sandri Ćakić  Kuharić na izlaganju. Otvara 
raspravu za Klubove  vijećnika za koju su se prijavili Sanja Radolović, u ime Kluba vijećnika 
SDP-HSU-HSS-SDSS-IL, Tatjana Tomaić, Klub vijećnika HDZ, Vili Rosanda, Klub vijećnika 
IDS-HNS-ISU-HSLS-ZELENI. 

 
 SANDRA RADOLOVIĆ, pohvaljuje  predloženi projekt. Misli da bi se također  
državna imovina trebala staviti u  funkciju na ovakav način. Na  sreću danas  imamo situaciju 
da je Mornarička bolnica u  vlasništvu  Istarske županije. Pita što bi bilo da je u kojim 
slučajem Mornarička bolnica bila u  vlasništvu države i da  je bio ovako kratak rok, da li 
bismo uspjeli ostvariti osnovne preduvjete, čisti imovinsko-pravni odnosi, za prijavu projekata 
na novce iz EU fondove, kao što je zamjenica Župana malo prije govorila upravo taj ITU 
mehanizam unutar kojega  je moguće prijaviti puno više projekata . Nažalost, neki projekti se 
neće moći kandidirati  na ta sredstva zato što nisu čisti imovinsko pravni odnosi.  
 Sada je na  Sveučilištu  i timu unutar Sveučilišta da opravda povjerenje da se povuku 
svi novci iz EU fondova koji su  na raspolaganju. Iz zahtjeva za osnivanje prava građenja 
Sveučilištu je zaista gorjelo što se tiče  same te prezentacije koju mora ostvariti prema 
Agenciji za znanost i visoko obrazovanje i samom Ministarstvu. 
 Vjerujem da nam je svima cilj da naša djeca i unuci ostanu živjeti ovdje,  studirati 
ovdje, pa u konačnici i raditi ovdje, naravno, uz stjecanje nekakvih međunarodnih iskustava. 
Smatram da je ovo  jedan dobar potez. U javnosti je bilo puno rasprave oko toga što treba 
biti na prostoru sadašnje Mornaričke bolnice, da tamo treba biti dom za starije i nemoćne 
osobe, da li tamo treba biti samo sveučilište. Osobno smatram da je nespojivo da Sveučilište 
i Dom za starije i nemoćne osobe budu  na istoj lokaciji. 
 Međutim, drago mi je, vidjela  sam neki dan u medijima da je potpisan sporazum i da 
se ide u proširenje Doma za starije i nemoćne osobe Alfredo  Štiglić. Vjerujem da će 
Županija i dalje nastaviti sa jedinicama lokalne  uprave u tom smjeru. U ime našeg Kluba 
vijećnika same pohvala. 
 
 TATJANA TOMAIĆ, HDZ, naglašava da će Klub vijećnika HDZ-ea podržati ovaj 
hvale vrijedan projekt i zahvaljuju Županiji na danoj inicijativi. Svakako smatramo da je 
potrebo dalje surađivati sa Sveučilištem i uz sufinanciranje Sveučilišta. Na prvom čitanja 
prijedlogu Proračuna vidjela sam da Sveučilište  nije ušlo u Proračun. Mislim da to nije u redu 
i da ti trebalo pronaći prostora i sredstva za Sveučilište,  a svakako mislim da bi trebalo raditi 
na  Sveučilišnoj knjižnici. 
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  Ovo je jedan dobar model koji je Županija sada napravila   i može biti takav model 
mogao naći i za neki prostor, da li bi bio adekvatan, a vjerojatno bi bilo bolje ići u izradu i 
izgradnju nove Sveučilišne knjižnice, naći možda neko zemljište i tada bi se Sveučilišna 
knjižnica mogla financirati preko EU fondova. I to je jedna dobra budućnost za naše 
stanovništvo, za naš grad i za našu Županiju. Ovakve projekte  ćemo sigurno uvijek 
poduprijeti. 
  
 VILI ROSANDA; Klub vijećnika IDS-HNS-ISU-HSLS-ZELENI, kaže da odmah može  
odgovoriti kolegici Radolović. Iskreno misli da je ovakav  jedan objekt u  vlasništvu države 
danas ne bi u ovako kasnom roku donašali ovakve odluke, jer nažalost vidimo svi, brojni su 
primjeri državne imovine u našoj gradu  u Puli i u Istri, koji dan danas, nažalost, unatoč 
projektima koji postoje, stoje prazni. 
 2015. godine otvaranjem studentskog doma i restorana u Puli  itekako znatno  je 
poboljšan studentski  standard i stvoreni su  stvarni i primjereni uvjeti, reći ću, prvi puta 
studiranja u Gradu Puli, koji danas po mojem osobnom velikom veselju ima apsolutno 
obilježja jednog ozbiljnog studentskog grada.  Ulaganje u mlade, ulaganje u 
obrazovanje, ulaganje u znanost i znanje, nikako nije floskula. To je  najbolje i najviše 
isplativo ulaganje. Isto tako vjerujem da prihvaćanjem ovakvog jednog prijedloga stvaramo  
jedne ozbiljne preduvjete za prostorno širenje i daljnji razvoj  Sveučilišta, čime itekako  
radimo jedan veliki korak stvaranju takozvane naše ozbiljne Istarske regije znanja. Svatko 
tko živi u  Puli zna koliko je studentska populacija bitna i važna za razvoj ovoga grada i za  
razvoj Istre. Sveučilište danas svakako je jedna od žila kucavica Grada Pule I vjerujem da je 
upravo zato samo širenje Kampusa, a i sam rad na širenju studentske populacije iznimno 
bitno kao  jedan od prioriteta Županije i Grada Pule, jer uz sve druge brojne  su prednosti, 
reći ću da studentski grad je grad koji  zaista živi 12 mjeseci u godini.. 
  
 ŽUPAN IŽ, zahvaljuje se vijećnicima Sandri Radolović, Tatjani  Tomaić, Vili Rosandi, 
koji su govorili  u ime svojih Klubova vijeća. 
 Gospođi Sandri Radolović,  zahvaljuje se  na podršci. I kaže  da čim je Sveučilište  
reagiralo, prisutan je i prof. dr. Alfio Barbieri, rektor Pulskog sveučilišta, Županija je promptno 
odgovorila, jer imamo tu odgovornost da ne propadne  niti  jedan euro i ako možemo sve 
učiniti da upravo  omogućimo razvoj naše Istre. 
 Gospođi Tomaić, isto tako se zahvaljuje na danoj podršci i kaže da je prošle godine 
Županija  dala zgrade u Zagrebačkoj ulici, Interne, za potrebe  Sveučilišne knjižnice. Vezano 
za financije itekako možemo razgovarati na slijedećoj sjednici  Županijske skupštine, 
odnosno u tijeku javne rasprave do donošenja Proračuna apsolutno smo otvoreni za  bilo 
koje razmišljanje oko financijske pomoći Sveučilištu. 
 I gospodinu Vili Rosandi, zahvaljuje  na podršci i kaže da  stvarno vjeruje da  radimo 
jednu lijepu razvojnu šansu za  Istru.  
 
 PREDSJEDNIK SIŽ, utvrđuje da se dalje više nitko nije  javio za raspra pa zaključuje 
raspravu i daje na glasanje  Prijedlog Odluke o sklapanju ugovora o osnivanju prava 
građenja na k.č. br. 6207/1 k.o. Pula, te nakon glasanja utvrđuje  da je Skupština 
jednoglasno donijela  
    
     O DL U K U 
 
o sklapanju ugovora o osnivanju prava građenja na k.č. br. 6207/1 k.o. Pula, u vlasništvu 
Istarske županije, a radi osiguranja prostornih kapaciteta sa ciljem razvoja znanstveno – 
istraživačke infrastrukture na Sveučilištu Jurja Dobrile u Puli. 
 Prof.dr. sc. ALFIO BARBIERI, zahvalio se u ime svih zaposlenika Sveučilišta, 
studenata i u svoje osobno  ime Županiji na donesenoj Oduci o sklapanju ugovora o 
osnivanju prava građenja na k.č. br. 6207/1 k.o. Pula, u vlasništvu Istarske županije, a radi 
osiguranja prostornih kapaciteta sa ciljem razvoja znanstveno – istraživačke infrastrukture na 
Sveučilištu Jurja Dobrile u Puli. 
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 U nastavku je ukazao na potrebe razvoja  Sveučilišta, nedostajući prostor i  inventar 
te potrebu odgovarajuće pomoći od strane Županije i države. 
 Govorio je o  novim programima,  zapošljavanju  nastavnog kadra, naglasivši da je 
Pulsko sveučilište u funkciji razvoja  Istre i šire, što je samim time veliki doprinos. 
 Sveučilište za svojih 50 programa treba 250 učionica i 200 kabineta. 
Žalosti ga što  država i ministarstva nemaju sluha,  te se osjeća izigran kao građanin i rektor. 
 Kad god trebamo donijeti bilo kakvu odluku sagledavamo zajednički interes  Grada i 
Županije. Zahvaljuje se  Županu za nekoliko susreta upravo oko  raspravljanja o problematici 
vezane za građevinu Mornaričke bolnice analizirajući što  bi se dalo napraviti. 
 Sveučilište djeluje u otežanim uvjetima, a mnogo toga nedostaje, a Sveučilište ima  
otprilike 50, 60 programa za što treba 250 učionica i 200 kabineta, jer će Sveučilište danas – 
sutra će  imati  200 profesora. 
 Institucija  Sveučilišta je jedna od temeljnih institucija za razvoj jedne županije, jednog 
grada. Zamislite da jedna Rijeka ili neka druga Sveučilišta, Split na primjer,  kakvi bi to  
gradovi bili bez sveučilišta.  ? 
 Pulsko sveučilište ima  nove nastavne planove, nova znanstvena područja, tehničko 
područje, medicinsko područje, potrebe su  velike.  
 Naglašava da ga jako žalosti da nema sluha od strane države,  od strane Ministarstva 
i ističe da   jedna kuna koja se uloži u Istri ima daleko  veći prihod nego kada se  uloži negdje 
drugdje. Stoga smatra da treba jačati Pulsko sveučilište, jer je  u funkciji razvoja Istre i šire . 
  Zahvaljuje još jednom svima.(Aplauz). 
 
 PREDSJEDNIK, zahvaljuje rektoru prof. dr.sc. Alfiju Barbieriu i utvrđuje  da je   time 
iscrpljena točka 1. dnevnog reda i zaključuje sjednicu. 
  
 U nastavku prešlo se na prezentaciju ŽCGO. 
 Kraće uvodno obrazloženje je dao  Župan IŽ Valter Flego, a nakon toga sa tehničkim 
i ostalim podacima  vijećnice i vijećnike je upoznao predsjednik Uprave Kaštijuna Darko 
Višnjić.  
 Potom su vijećnici autobusom odvezeni u obilazak  ŽCGO Kaštijun gdje su na licu 
mjesta razgledali pogone, postavljali pitanja i  dobivali odgovore.  
 Sjednica je zaključena u 11,10 SATI.  
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